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Dr. Lukács László György
országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezet őjéhez

„Sürgősségi ellátás fejlesztése – nem sürgős jelleggel?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2013 . január 30-án az Országos Mentőszolgálat fő igazgatója, dr . Mártai István és Ön közösen
jelentették be a Társadalmi Infrastruktúra Operatív Program (TIOP) 2 .2 .1 „Sürgősségi ellátás
fejlesztése – mentés” kiemelt projekt indulását . A projekt Támogatási Szerződése aláírásra
került az Országos Mentőszolgálat és az ESZA Nonprofit Kft ., mint irányító hatóság által, így
a támogatás összegét, 10,94 milliárd forintot az OMSZ hivatalosan is elnyerte a pályázat i
eljárás során. E keretösszegből 18 megyében indultak meg fejlesztések, amelyek a Közép -
magyarországi Régió kivételével az ország valamennyi régióját érintik . A projekt négy
nagyobb területet ölel fel . Alapvető cél, hogy a projekt során végrehajtott infrastrukturális ,
gépjármű- és orvostechnikai eszközfejlesztések által javuljon az OMSZ prehospitáli s
sürgősségi ellátásának színvonala .

Az ország területén jelenleg található 231 mentőállomás mellé a projekt során 22 új
mentőállomás épül a 15 percen belüli kiérkezés szempontjából „fehér foltnak” számító
térségekben . Ezek működésével a lakosság 97,8%-a válik a riasztástól számított negyed órá n
belül elérhetővé, azaz további közel 156 ezer ember lesz elérhet ő az uniós elvárás keretein



belül . 60 helyszínen valósul meg további mentőállomás-felújítás . Ezen felújítások elsősorban
a kivonulás gyorsítását segítik elő , de szempont az üzemeltetési költségek csökkentése is .

Az eddigi ismeretek szerint több helyen megvalósulási problémák állnak fenn, amelynek
következtében komoly plusz költségek fognak felmerülni .

Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Úrtól :

- Mekkora összeget sikerült eddig lehívnia az Országos Ment őszolgálatnak a

rendelkezésre álló, teljes keretösszegb ő l?

- Mikorra várható e kiemelt projekt lezárása?

- Minek tudható be, hogy a projekt lezárását a tervezetthez képest kés őbbi

időpontra kellett halasztani?

Budapest, 2015 . szeptember 21 .

Tisztelettel :

Dr. Lukács László György
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